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Verslag bestuursvergadering  
woensdag 30 juni 2021   
 
Locatie: Parochiezaaltje Obbicht 
 
Aanwezig:  Pastoor  F. Houwman (vz) 

Dhr. W. v.d. Wauw / Born  

Mw. A. Widdershoven / Buchten 

Dhr. J. Hermans / Buchten  
Dhr. J. v.d. Geer / Grevenbicht 

Dhr. M. Hecker / Holtum 
   Dhr. B. Haerkens / Obbicht 

Dhr. J. Hermans / Obbicht 

Mede aanwezig : Dhr. G. Theelen / Grevenbicht 
 

Afg. m.k.g.  Mw. R. v.d. Geer / Buchten 
   Mw. N. de Vries / Holtum  

 

 

01. Opening 
Ben Haerkens opent de vergadering, heet alle aanwezigen van harte welkom en pastoor 
Houwman spreekt vervolgens een gebed. 
 
02. Vaststelling agenda en volgorde  
De voorliggende agenda wordt vastgesteld. 
 
03. Verslag van Federatiebestuur d.d. 19 mei jl. 
Naar aanleiding van het verslag : 
Het artikel over de ANBI-regeling komt in het volgende federatieblad. Het gaat er om dat 
contante giften niet meer voor belastingaftrek in aanmerking komen. Jan Hermans zegt dat ook 
onze bestuursleden hier aan zouden moeten deelnemen! 
 

Het verslag wordt vervolgens onder dank aan de samensteller goedgekeurd. 
 
04. Bespreken actielijst nr. 4 d.d. 19 mei jl. 
Punt 19. Aanhouden. Hier zijn geen ontwikkelingen te melden. 
Punt 75. Advertenties federatieblad. Dit punt blijft vast op de lijst staan. Ben zegt dat dit altijd 
meer kan zijn! Op dit moment loopt dit goed. 
Punt 86. Formeren begrafeniskoor. Aanhouden. 
Punt 90. Dit onderwerp is gisteren in Buchten aan de orde geweest. Men ziet hier op dit 
moment geen prioriteit voor de Jozefkapel. Het gaat dan ook om kosten die hiermee gemoeid 
zijn. Aanhouden. 
Punt 93. Docbase Begraafplaatsadministratie. De volgende personen zijn deelnemers van de 
werkgroep Begraafplaatsadministratie 
    Born → William van de Wauw, Jac. Vrancken en Albert de Rouw?? 
    Buchten → Jac Hermans 
    Grevenbicht → Ger Theelen en Jan van de Geer 
    Holtum → Marthè Hecker 
    Obbicht → Ben Haerkens en Jan Hermans 
Deze week gaan de uitnodigingen voor de eerste vergadering op de mail. 
Punt 96. Wifi in de parochiekerken. Dit is besproken in de cie. Gebouwen en Terreinen. 
De slotconclusie was dat realisatie in alle kerken een kostbare aangelegenheid zal zijn. In Born is 
dit nu wel afgewerkt. Dit punt gaat van de lijst. 
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05. Cie. Pastoraal 
- Pastoor Houwman meldt dat het verslag van 20 mei in het archief (site) is geplaatst. 
- De datums voor de communies en vormsels voor 2022 zijn inmiddels vastgelegd. 
- Status ‘Armenfonds’. Er wordt voorgesteld om hier een andere benaming aan te geven. Het 
zou kunnen gaan heten : Federatieve Caritas Instelling (FCI). Ben vraagt om voor de volgende 
vergadering namen van de vertegenwoordigers van de parochies door te geven. Voor Obbicht zal 
Lion Demarteau de vertegenwoordiger zijn. Dit punt komt op de Actiepuntenlijst. 
- Huisbezoeken → Pastoor Houwman zegt dat dit prima loopt. Hij bedankt Ans voor haar inzet 
hierbij. Pastoor is erg druk met de huisbezoeken. Hij vraagt de bestuursleden om meer namen bij 
Ans aan te leveren. 
- Alternatieve viering in Aldenhof. Hierover is men nog in gesprek 
- Maria Tenhemelopneming. Viering 14/15 augustus. Ans zegt dat voor Buchten de vergunning 
bij de gemeente is aangevraagd. Dit zal geen probleem zijn.  
Marthè Hecker zegt dat parochie Holtum niet geïnformeerd zou zijn over het voornemen van 
Buchten om ook een processie te organiseren. Dit wordt door de aanwezigen niet onderstreept. 
Vorig jaar is dit punt bij de bespreking van het jaarrooster 2021 zeker aan de orde geweest. 
Planningtechnisch is dit geen probleem. Dit wordt een punt van aandacht bij de samenstelling 
van het jaarrooster 2022. 
- Functioneren van elke commissie en evalueren. Dit punt moet worden opgepakt. 
 
06. Cie. Financiën 
Jan van de Geer zegt dat er geen bijzonderheden te melden zijn. De cie. Financiën heeft de 
laatste maanden niet vergaderd. 
Jan Hermans zegt dat parochie Obbicht er over denkt weer op de gewone manier in de 
Eucharistieviering te gaan collecteren. Er wordt afgesproken dat Jan bij het bisdom navraagt wat 
er wel of niet mogelijk is. (Antwoord van het bisdom : als de 1,5 m regel kan worden 
aangehouden is dit toegestaan.) 

 
 07. Cie. Gebouwen en terreinen 

- Problemen ten gevolge van blikseminslag in kerktoren Born. William meldt de volgende defecte 
of niet werkende punten : geluidsinstallatie – internet – werking telefoon – NASSEN – printer.  
Fa. XPS heeft e.e.a. gecontroleerd. Hun conclusie : de gehele omgeving is geraakt. Volgens 
William zijn we hiervoor (totaal voor 35.000,--) verzekerd.  
William heeft met fa. Schaap hierover contact gehad.  
- Geluidsoverlast ten gevolge van klokluiden. Er zijn 2 e-mails van een parochiaan ontvangen. 
William heeft haar geantwoord dat hij morgen zal reageren. We moeten een procedure afspreken 
dat bij het binnenkomen van emailberichten er onmiddellijk een ontvangstbevestiging gestuurd 
wordt. Er zijn meerdere klagers in Born. Er wordt door de klokken en het uurwerk erg veel geluid 
geproduceerd. Dit zou teruggebracht moeten/kunnen worden. Pastoor refereert aan de rechten 
m.b.t. de geloofsovertuiging. Het Angelus wordt ook op ongewone tijden geluid. Dit kan/moet op 
andere tijden gebeuren. Pastoor stelt voor dat alle parochies een overzicht maken van de 
luidtijden. Wellicht kunnen we dit uniformeren.  
Pastoor vindt dat we binnen de landelijke richtlijnen handelen. Hij zal mw. Janssen-Beks 
benaderen. William zal de andere mevrouw berichten dat het luiden met Dodenherdenking zal 
worden aangepast. 
Ger Theelen stelt voor om samen met pastoor, Jan, Netty en Ans de luidprogramma’s te bekijken 
en een voorstel doen. We kunnen dan wellicht tot een compromis komen.   
- Goedkeuring kerkhofreglement. Ger Theelen vraagt het bestuur of men met het voorliggende 
reglement akkoord kan gaan. Vervolgens vindt er een discussie plaats over het wel of niet 
specificeren van de kosten in de grafakte. In de grafakte zou volgens het bisdom alleen het 
totaal verschuldigde bedrag opgenomen dienen te worden. De aparte nota geeft wel beeld van 
de drie soorten kosten : kosten van de liturgie, grafrechten (met verrekening) en ruimingskosten. 
Dit laatste zal nog in de cie. Financiën afgestemd worden.   
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Het bestuur gaat akkoord met het voorliggende reglement waarbij laatste wijziging, de datum 
van vandaag, 30 juni 2021, vermeld zal worden. We moeten wel nog wachten op goedkeuring 
van het bisdom.  
- Kerkenvisie. Ger Theelen zegt dat er op nieuw overleg met de deken van Sittard is gepland 
op 16 juli. Ger Theelen zal hierbij onze rol en inbreng ter sprake brengen. Er kan nog enige 
deskundigheid ingebracht worden. Er wordt nog verwezen naar het conceptverslag van de cie. 
Gebouwen en Terreinen. 
- Status verkoop gemeenschapshuis Buchten. Ger Theelen zegt dat er overleg komt met het 
bisdom in de persoon van Michel van Sloun. Het bisdom zou voorstander van erfpacht zijn en 
niet van overdracht/verkoop.  
 

07. 08. Cie. P & O 
Op 6 juli a.s. vindt commissieoverleg plaats. Hoofdpunt van bespreking zal het jubileum van 
pastoor Houwman zijn. 
 
09. Andere overlegstructuren 

 Hiervoor zijn geen punten aan de orde. 
 

10. Rondvraag + mededelingen 
Ben Haerkens zegt dat er versoepelingen t.a.v. coronamaatregelen aan de orde zijn. Het is 
belangrijk dat m.b.t. de 1,5 m het maximum aantal kerkbezoekers bekend is. Dit kan dan op de 
website vermeld worden. Het aanmelden voor de missen is niet meer aan de orde, kerkbezoekers  
moeten zich wel aan de ingang registreren. 
 
11. Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 21:30 uur de vergadering onder dank aan 
ieder voor zijn of haar inbreng. 
 
 
Pastoor Houwman       Jan Hermans 
voorzitter        secretaris 

 
 
 
………………………………..      …………………………….. 
 
Vergaderschema 2021 Federatiebestuur 

 
     13 januari   –  Buchten MEET  8 september - Born   
     24 februari  - Obbicht   MEET  13 oktober - Buchten  
      7 april      - Born      MEET  24 november - Obbicht  
     19 mei  - Buchten  MEET   
     30 juni       - Obbicht   


